

RÉPUBLIQUE DU CAMEROUN  
Paix –Travail –Patrie  
=====

MINISTÈRE DES ENSEIGNEMENTS SECONDAIRES  
=====

SECRETARIAT GENERAL  
=====

DIRECTION DES RESSOURCES HUMAINES

REPUBLIC OF CAMEROON  
Peace-Work-Fatherland  
=====

MINISTRY OF SECONDARY EDUCATION  
=====

SECRETARIAT GENERAL  
=====

DEPARTMENT OF HUMAN RESOURCES  
=====

N° 70/23 /CRP/MINESEC/SG/DRH

## COMMUNIQUE RADIO-PRESSE/PRESS RELEASE

Le Ministre des Enseignements Secondaires informe les personnels concernés par le communiqué n°27/23/CRP/MINESEC/SG/DRH/SIGIPES du 30 mars 2023, les invitant à faire parvenir leurs actes de carrière à la porte 310 en vue de la correction des incohérences identifiées entre leur position solde et leur situation carrière, qu'ils peuvent également les déposer, accompagnés d'une attestation de présence effective, auprès de leurs Délégations Départementales et Régionales respectives.

A cet effet, Le Ministre invite les Délégués Départementaux et Régionaux à bien vouloir procéder à la réception desdits actes et à leur transmission à la Direction des Ressources Humaines au plus tard le 05 mai 2023.

*The Minister of Secondary Education hereby informs the staff concerned by the press release No. 27/23/CRP/MINESEC/SG/DRH/SIGIPES of 30 March 2023, inviting them to deposit their career documents at Room 310 for the correction of inconsistencies between their salary position and their career situation, that they can also submit them, together with an attestation of effective service, to their respective Divisional or Regional Delegations.*

*In this regard, the Minister urges the Divisional and Regional Delegates to collect the said documents and forward them to the Department of Human Resources, latest on 5 May 2023.*

Yaoundé, le 05 APR 2023

Pour LE MINISTRE DES  
ENSEIGNEMENTS SECONDAIRES  
et par Délégation  
LE SECRETAIRE GENERAL

Y. N. K. O. T.

Secrétaire Général  
Secondary Education  
ENSEIGNEMENTS SECONDAIRES

Fabien NKOT